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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 11 din 29.07.2022 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 29 iulie 2022, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 418/22.07.2022 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

29.07.2022, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

 

 

*Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din 24.06.2022. 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

august 2022 – octombrie 2022. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului local, 

pentru trimestrul II, anul financiar 2022. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local Rebricea 

cu nr. 40/2021 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, 

în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul 

școlar 2021 – 2022. 

4. Proiect de hotărâre privind atribuirea unei suprafețe de teren din domeniul 

privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, în temeiul Legii 15/2003 privind 

sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, 

doamnei FRUNZĂ BIANCA.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a bugetului local  

al comunei Rebricea, pe anul 2022. 

6. Prezentarea analizei de pregătire în domeniul situațiilor de urgența pe 

semestrul I al anului 2022. 
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7.Prezentarea raportului privind activitatea asistenților personali din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2022, semestrul  I. 

8. Interpelări și răspunsuri. 

 

Înainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar solicită suplimentarea ordinii de zi 

cu două proiecte și anume proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale 

pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 

7/2016 și proiectul de hotărâre privind atribuirea unei suprafețe de teren din domeniul privat al 

comunei Rebricea, județul Vaslui, în temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 

pentru construirea unei locuinţe proprietate personală, domnului NĂZĂREANU SEBASTIAN-

VASILICĂ. 

 
 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată cu suplimentarea 

celor două proiecte. 

 

La ședință este prezent și domnul Dorin Paulică care dorește să prezinte situația dumnealui în 

legătură că locul de casă care i-a fost atribuit. Domnul solicită prelungirea termenului de 1 an 

pentru că nu a reușit să construiască și acum când s-a apucat, proiectantul i-a cerut 

prelungirea hotărârii pentru că nu mai este valabilă, termenul de 1 an expirând demult.  

Domnul primar îi pune în vedere că au trecut doi ani de la atribuire și că a mai cerut și anul 

trecut prelungire. Doamna secretar îi explică că nu se poate prelungi o hotărâre deoarce nu 

există cadru legislativ pentru asta dar se poate emite o adeverință de la registru agricol că nu   

i-a fost retras locul de casa. 

În urma mai multor discuții între consilieri si domnul Dorin, în încercarea de a se găsi o soluție 

la problema dumnealui, se stabilește că se va retrage locul de acasă și printr-o hotărâre de 

consiliu local i se va atribui același loc sotiei dumnealui, având în vedere că domnul Dorin nu 

mai îndeplinește condiția de vârstă. Condiția este că domnul să demareze cu proiectul și cu 

construcția locuinței pentru a nu bloca un loc de casă. 

 

 

Înainte de a se începe discutarea proiectelor se dă cititre raportului privind activitatea 

asistenților personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2022, semestrul  I de 

către doamna Onu Alina,  inspector la Compartimentul de Asistență Socială. 

 

Domnul primar solicită permisiunea domnilor consilieri să discute despre  o serie de cereri 

făcute de către cetățeni către Primăria Rebricea, cereri care privesc și compartimentul de 

asistență socială, având în vedere prezența doamnei asistent social al primăriei- doamna Onu. 

Dumnealui explică că avem o serie de cereri pentru angajarea de asistenți personali la persoane 

cu handicap și dă citire acestor cereri însă cu mențiunea că nu există fonduri pentru a se face 

plata salariilor.  

Se discută cererea doamnei Dorin Lăcrămioara, soția domnului consilier Dorin Mihăiță, iar 

doamna Onu explică că momentan angajarea nu este posibilă având în vedere lipsa din buget a 

sumelor necesare plăților salariale care ar rezulta din încheierea contractului de muncă. în 

bugetul local al comunei nu există disponibil bănesc nici pentru plata salariilor pe trimestrul IV 

al asistenților personali deja angajați, fiind solicită în acest sens suma necesară de la Consiliul 

Județean și Direcția Generală a Finanțelor Publice Vaslui. Se va face solicitare de sume 
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suplimentare de la bugetul de stat pentru acoperirea necesarului de 90% în vederea angajării 

persoanelor care au înaintat cerere de angajare la Primăria Rebricea, cu speranța că aceste 

sume vor fi primite și astfel se va putea da curs cererilor de angajare în cel mai scurt timp 

posibil. 

 
 

1.  Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de 

drept al primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre 

privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada august 2022 – octombrie 2022. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada august 2022 – octombrie 2022. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

 

 2. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuție al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2022. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea contului 

de execuție al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2022. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

3. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Local Rebricea cu nr. 40/2021 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul școlar 2021 – 2022. 

 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre 

susmenționat. 
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Discuții la acest punct:  

Domnul Dorin îl propune pe domnul Doroftei Mihai să facă parte din consiliul de 

administrație în locul domnului Morariu însă acesta refuză. 

Domnul primar explică că la ședintele pe comisii s-a hotărât să fie numită doamna 

Cojocea Dumitrița având în vedere faptul că are copii și este implicată în activitățile școlare. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local Rebricea cu nr. 40/2021 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local 

Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1, Sat Draxeni, pentru anul 

școlar 2021 – 2022. 

 

Se supune la vot: 

          -  Cine este „pentru” ? 12 
 

-  Cine este „contra” ?  
 

-  Cine se abţine ? 1 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

  

4. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

atribuirea unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, în 

temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe 

proprietate personală, doamnei FRUNZĂ BIANCA. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind atribuirea unei 

suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, în temeiul Legii 

15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate 

personală, doamnei FRUNZĂ BIANCA. 

 

 Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

5. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2022. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar comunică că se așteaptă o rectificare de la consiliul județean având în 

vedere solicitările făcute de primărie. 
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Domnul Anton solicită să fie mai multă transparență, mai multe discuții, să fie întrebați 

și domnii consilieri despre necesități, sursele de finanțare, să li se explice și lor de unde se iau 

banii din buget și pentru ce. 

Domnul primar explică că la ședințele pe comisii a dat citire și a explicat personal de 

unde și pentru ce s-au făcut modificări la buget și nu înțelege de ce, domnul Anton, nu a 

întrebat acolo dacă nu a înteles sau dacă a avut nelămuriri. Deși materialele de ședință sunt 

încărcate pe site, pentru transparență, s-au regăsit documente referitoare la rectificare și pe 

masă, pentru comisii,  totuși domnul primar explică și discută de fiecare dată. 

Domnu Nicu Doru este nemulțumit de activiatatea comisiilor de specialitate deoarece 

pentru raport nu se votează, modalitatea nu este ok, trebuie întrebat fiecare și să voteze pentru 

proiect. 

 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind aprobarea rectificării 

a II-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2022. 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 11 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 2 
 

Hotărârea a fost aprobată cu 11 voturi pentru. 

 

 

6. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 
 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al comisiei la proiectul de hotărâre 

susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind însuşirea propunerii 

Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local 

Rebricea nr. 7/2016. 
 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ?  
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ?  
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

7. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

atribuirea unei suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, în 

temeiul Legii 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe 

proprietate personală, domnului NĂZĂREANU SEBASTIAN-VASILICĂ. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al comisiei la proiectul de hotărâre 

susmenționat. 
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Discuții la acest punct:  

Domnul primar comunică domnilor consilieri că numărul cadastral pentru acest loc de 

casă nu a ieșit încă și dacă sunt de acord cu aprobarea/votarea hotărârii fără acest număr, cu 

obligația completării ulterioare. 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind atribuirea unei 

suprafețe de teren din domeniul privat al comunei Rebricea, județul Vaslui, în temeiul Legii 

15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate 

personală, domnului NĂZĂREANU SEBASTIAN-VASILICĂ.. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ?12 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ?1 
 

Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi pentru. 

 

 

8. Interpelări și răspunsuri. 

 

Domnul primar informează că mai sunt două cereri pentru locuri de casă și anume a domnilor 

Arnăutu Alin și Sava Vasile, se stabilește unde să li se dea loc de casa. 

Informează totdată de cererea domnului Burghelea Ion, de concesionare a unui teren care se 

află langă stupina dumnealui și unde vecinul adapă caii, motiv pentru care îl dorește dumnealui 

pentru concesionare, pentru a se evita orice pericol pentru animale. 

Domnul primar spune că a fost la fața locului și a constatat că este o suprafață de teren acolo, 

îngrădită de domnul Stan Petru și că i se va face adresă să elibereze acea zonă, care nu este 

proprietatea dumnealui. 

Domnul primar informează de existența a trei cereri de ajutor social, le dă citire și se stabilește 

suma de care să beneficieze solicitanții. 

 

Domnul primar prezintă domnilor consilieri stadiul proiectelor. Pe CNI 1 există ordinul de 

începere a prestării serviciilor de proiectare de la Transmir, până pe 15 August se va face 

recepția la grădinița, la Rateș s-a făcut recepția la wc și urmează centrul social. La troturare nu 

se va mai lucra până la data de 11 august. La CNI 2- nu avem încă protocolul de la Apele 

Române, la Anghel Salingny au intrat săptămâna trecută 4-6 județe și așteptăm și noi. La 

canalizare deși nu ne place cum lucrează, nu îi putem bloca, constructorul zice să nu le facem 

noi program, ei sunt în grafic. 

 

Mai sunt o serie de discuții în legătură cu participarea la ședințele pe comisiile de specialitate, în 

sensul ținerii lor în aceeași zi, a ținerii laolaltă a celor trei comisii sau a prezenței la acestea. 

Domnul primar spune că el susține ținerea ședințelor pentru toate cele trei comisii împreună 

pentru că dumnealui explică pentru toate odată informațiile, angajații din aparatul de 

specialitate al primarului, când sunt chemați pentru a da lămuriri suplimentare, explică pentru 

toate odată și plus că este vorba și de spațiu, dacă ar veni separat înainte de ședințe, pentru a nu 

se pierde mai multe zile, nu ar avea loc unde să se țină separat. 

Domnul Anton spune că ședintele pe comisii trebuie să se țină cu 3 zile inainte și nu este în 

ordine să fie în aceeași zi însă doamna secretar spune că așa cum prevede Codul Administrativ, 

convocarea de către președintele comisiei se face cu trei zile înainte dar se poate ține și chiar în 



 7 

ziua ședinței, cu condiția comunicării înainte cu 3 zile pentru ședințele ordinare și de îndată 

pentru cele extraordinare. Codul Administrativ prevede că  avizul comisiei se transmite 

secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale, cel mai târziu în ziua 

şedinţei.  

 

Se supune la vot aprobarea  procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al 

comunei Rebricea din 24.06.2022. 

 

 

Se încheie ședința consiliului local din data de 29.07.2022. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Marian Maricica                      Jrs. Adina Maftei 


